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Energie opwekcoöperatie Zonnemaatje R.W.Z.I Haaren U.A.  

 

Verslag ledenvergadering Zonnemaatje 
                                                            

Datum: Dinsdag 25 juni 2024        

Plaats: Gemeenschapshuis Den Domp, Kerkstraat 26, 5076 AW  Haaren 

Aanwezig Bestuur en 28 leden, bericht van verhindering 18 leden 

 

1  Welkom en openingswoord door de voorzitter 
De voorzitter opent deze 5e algemene jaarvergadering van de Energie opwekcoöperatie 
Zonnemaatje. Hij heeft een speciaal welkom  voor enkele aspirant-leden van Zonnemaatje 
en vertegenwoordigers van Zonnemaatje Duinboeren. 
 
       In Memoriam bestuurslid Gerard Schipper 
Op een mooie wijze wordt Gerard Schipper herdacht, die op 24 mei jl. is overleden. Vorige 
ALV is hij enthousiast gestart als bestuurslid technische zaken. Hij was gedreven en heeft 
een aantal belangrijke zaken voor de coöperatie opgepakt. Helaas is hij niet meer in ons 
midden. Ter blijvende herinnering heet het zonnepanelenveld voortaan het Gerard Schipper 
Park. Een herinneringsbordje is ter plekke ook aan de poort bevestigd. De leden nemen een 
moment stilte in acht. 
 

2  Vaststelling verslag vorige vergadering 26 juni 2023     
Het verslag wordt met dank aan de secretaris ongewijzigd vastgesteld. 
 
3  Mededelingen 
Toelichting op verrekening energiebelasting 2023     De secretaris geeft een toelichting. Na 

moeizame jaren, is het bestuur er dit jaar in geslaagd alle gegevens in februari compleet te 

hebben. Energie Samen heeft ze vervolgens doorgegeven aan de energieleveranciers van 

onze leden. Veel leden hebben de energiebelasting over 2023 al terugontvangen. 

Extra camerabeveiliging tegen koperdiefstal.     De voorzitter geeft aan dat het bestuur 

genoodzaakt was, gezien mogelijke koperdiefstallen en de eisen van de 

verzekeringmaatschappij, de nodige maatregelen te nemen. Daarom wordt er 

camerabeveiliging aangebracht met opvolging door een beveiligingsfirma, wat wel de 

nodige kosten met zich meebrengt. De penningmeester geeft n.a.v. een vraag aan, dat dit 

een bestuursbevoegdheid is. We voorkomen hiermee in de toekomst grote 
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kostenverhogingen, zoals veel hogere verzekeringspremies en hebben het risico beter 

afgedekt. De camera en de beveiliging zullen de komende maanden worden geeffectueerd.  

 

4 Vaststelling van de jaarcijfers 2023    

4.1 De leden hebben het Jaarverslag Energie Opwekcoöperatie Zonnemaatje RWZI Haaren 
u.a. bij de uitnodiging van deze ALV ontvangen. De penningmeester geeft een korte 
toelichting op de jaarcijfers van 2023. Boekhoudkundig moet jaarlijks 1/15e deel van  de 
oorspronkelijke investering afgeschreven worden, waardoor in de jaarrekening een ander 
beeld ontstaat dan dat op kasbasis. 
De overstap van Engie naar Greenchoice was gunstig en levert extra geld op. We staan er 
financieel goed voor.  
De ledenvergadering stelt de jaarcijfers van 2023 vast.  

 

4.2  Robert Jochemsen geeft namens de  Kas Controle Commissie een toelichting bij het 
eerder toegestuurde verslag over het onderzoek naar de cijfers van 2023. De KCC heeft een 
positief beeld over de financiën en de samenwerking met de penningmeester van 
Zonnemaatje Nemerstroom. Er zijn geen rare dingen geconstateerd en ook de 
bankgegevens zijn bekeken. Aan het bestuur heeft de KCC geadviseerd te onderzoeken of 
voor de spaarrekening een 4-ogen principe mogelijk is, waarbij overdrachten en betalingen 
door een tweede persoon goedgekeurd moeten worden. De penningmeester geeft aan dat 
het bestuur dit overgenomen heeft en aan het invoeren is. 
 

4.3 De ledenvergadering verleent decharge aan het bestuur van Zonnemaatje voor het 
gevoerde financiële beleid in 2023. 
 

4.4  Samenstelling Kas Controle Commissie  
De vergadering dankt de leden van de KCC voor hun werkzaamheden. Jaarlijks treedt één lid 
van de commissie af, dat is nu Hans Maas. Burchard Scholten zal zijn plaats innemen. De 
KCC bepaalt zelf haar samenstelling. 
 
5  Dividendvoorstel over 2023      
Het bestuur heeft een dividendvoorstel aan de ALV voorgelegd. N.a.v. wordt een vraag 
gesteld over extra kosten die Greenchoice oplegt aan particulieren die energie leveren. 
Zonnemaatje heeft een contract, waarbij een vaste vergoeding per KWh ontvangen wordt 
en waarbij geen verdere kosten in rekening gebracht kunnen worden. Ook wordt een vraag 
gesteld over het kunnen stilzetten van levering op momenten van negatieve prijzen. Dit is 
nu nog niet van belang voor Zonnemaatje, omdat we geld ontvangen voor alle geleverde 
energie. Het contract loopt tot 1 augustus 2025. 
De Technische Projectgroep gaat hier wel naar kijken. Er is op dit moment voldoende geld in 
kas om indien nodig te investeren in techniek. 
De ALV stemt unaniem in met een dividenduitkering van € 5,00 per certificaat. 
 
6  Begroting 2024    
De Begroting 2024 wordt ter kennisname aan de ALV aangeboden.  Er worden geen vragen 
over gesteld. 
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7  Stand van zaken 

• Overdracht  certificaten en werving nieuwe leden     Nadat er de eerste jaren 
voldoende vraag was van eigen leden binnen onze coöperatie,  is er nu met 
publicaties gestart waarin een oproep staat voor nieuwe leden. Er zijn al meer dan 
15 reacties, die we als bestuur verder op gaan pakken.  

• Ook hebben we de publicatie in de lokale media benut om ons maatschappelijk 
rendement van ons panelenveld voor het voetlicht te brengen: in de afgelopen 4 jaar 
hebben we met elkaar 1 miljoen kilo CO2 bespaard. 

• Website is aangepast. Door het opzetten van Zonnemaatje Duinboeren is er samen 
met Zonnemaatje een vernieuwde website gekomen, voor beide projecten. Zeker de 
moeite waard om eens te bekijken. 
Vanuit Zonnemaatje Duinboeren wordt gemeld dat er weer bij 2 duinboeren 
zonnepanelen gelegd gaan worden. 

• Wat heeft een certificaat tot nu toe opgeleverd? Naast een gerealiseerde besparing 
van 500 kg CO2 is per certificaat van € 262,00  tot aan deze ledenvergadering   
€ 85,76 ontvangen. De penningmeester licht ook het volgende schema toe: 

 
 

 
8  Bestuurssamenstelling    
Er zijn 2 vacatures in het bestuur. Na een korte bespreking is één lid bereid om in het 

bestuur naar de technische kant van Zonnemaatje te gaan kijken. Nader overleg met hem 

volgt over de vorm waarin. Eén vacature (communicatie) blijft dus openstaan. 

9  Rondvraag 

• In de gemeente Boxtel wordt gesproken over mogelijkheden om van een terrein van 
17 ha, maar liefst 12 ha te gebruiken om zonnepanelen te leggen. VET en 
Dommelstroom (uit St-Michielsgestel) zijn daarbij betrokken. Hert project gaat nog 
wel enkele jaren van voorbereiding nodig hebben. 

• We mogen bij onze publicaties niet Boxtel (postcodedeel 5282) vergeten. Daar 
wonen ook leden van Zonnemaatje en is mogelijk belangstelling. Het Brabants 
Centrum verschijnt wekelijks in Boxtel. 

 

 

Datum (*) EUR bedrag Omschrijving
1-7-2020 -262,00 Initiele investering 1 certificaat
1-7-2022 30,66 Teruggave energiebelasting 2021
1-7-2023 10,90 Teruggave energiebelasting 2022
1-7-2023 5,00 dividend over boekjaar 2022
1-7-2024 39,20 Teruggave energiebelasting 2023
1-7-2024 5,00 dividend over boekjaar 2023 (ALV goed te keuren)
1-7-2024 200,87 boekwaarde per 1 juli 2024 (**)

Rendement 2,2% theoretisch rendement 2020-2024 
(*) verondersteld is dat alle cash flows per 1 juli in een jaar vallen.
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Na een korte pauze 

Mevrouw Ruijs, lid van het Dagelijks Bestuur van Waterschap De Dommel, hield een 
uitgebreide, interactieve inleiding over het thema “Waterbeheer in Noord-Brabant”,  in het 
bijzonder van het stroomgebied van de Nemer nu en in de toekomst. 
Waterschap De Dommel is eigenaar van het terrein waar ons zonnepanelenveld is gevestigd.  
 


